
 پیامبر در چند سال؟  ۱۲۴۰۰۰

 پاسخ های مربوط به حقانیت پیامبران الهی: ۳گروه 
 ۲شماره: 

 نوع پاسخ: نوشتاری و صوتی 
 تاریخ ثبت: چهاردهم فروردین ماه هزار و چهارصد و یک 

 :سؤال 

مخالفی در فضای مجازی وجود یک صد و بیست وچهار هزار پیامبر در طول تاریخ بشریت را از لحاظ زمانی زیر سؤال برده و  

 :می گوید

سال پیش   ۱۴۰۰سال پیش در مصر ، ایران و روم )بین النهرین( میباشد؛ ۷۰۰۰طبق اطلاعات تاریخی "تمدن بشری" مربوط به  »

 « آخرین پیامبر ، یعنی پیامبر اسلام ، محمد برگزیده شده و بعد از او پیامبری نبوده...!؛

سال   ۵۶۰۰سال میگذرد، نتیجه میگیرد که پس کل پیامبران در  ۱۴۰۰او سپس با توجه به اینکه از زمان پیامبر خاتم تا کنون حدود 

 :روز برگزیده شده اند، و میگوید ۲۰۴۴۰۰۰یعنی 

 !!!!...آیدبه دست می  ۱۶پیامبر تقسیم کنیم ، عدد حدود ۱۲۴۰۰۰روز را بر تعداد  ۲۰۴۴۰۰۰حال اگر  »

 !!!...روز یک پیامبر ۱۶یعنی در هر 

روز فرزند دار   ۱۶پس چگونه ادعا میشود که اکثر پیامبران از نسل و فرزندان ابراهیم و نسبت پدری و پسری دارند؟ آیا در هر 

 « روز ...!!؟؟ ۱۶میشند؟ و باز هم در 

 :پاسخ نوشتاری

 مثال این شخص مانند کسی است که شنیده است؛ 
 .هزار تن کالا موجود است ۱۲۴گفته اند در انبار بزرگی 

و او بدون آگاهی از انواع اجناس موجود در انبار و اختلاف موارد و وزن حجمی آنها و ...، به صرف یک محاسبۀ ناآگاهانۀ خود و  

 سنجش تمامی اجناس با وزن حجمی چیزی مانند پنبه، سر و صدا راه می اندازد که؛ 
با محاسبات علمی ثابت شده است که این انبار گنجایش ظرفیت مورد ادعا را ندارد؛ و سپس پا فراتر گذاشته، و ادعا می کند: پس  

 :نتیجه می گیریم که کل خبرهای مربوط به وجود کالا در چنین انباری دروغ است. در حالی که

 :اولا

وقتی که صحبت از برهان و دلیل و تفکر و تعقل در کار است، مستقل از موضوع تعداد، برای کدامین عقل سلیم و کدامین صاحب  

برهان راسخ، قابل قبول است که خلائق با این دقت و حساب از لحاظ جسمی و مادی خلق شده باشند، ولی از لحاظ معنوی و  

 شده باشند؟  راهنمایی، بدون هدایت گر و راهنما رها

 :ثانیا

آیا بهتر نیست که انسان هرگاه کم و کیف مطلبی را متوجه نمی شود، لااقل برای آنکه خودش در معرض اتهام و تحقیر قرار نگیرد، 

 ابتدا در نزد اهل علم و حکمت وجوه آن را بررسی نماید، و بعد وارد انتقاد و ایراد گیری به صاحبان آن مطلب شود؟ 

 :ثالثا

 .در هیچ مأخذ معتبری گفته نشده است که اکثر پیامبران الهی فرزندان ابراهیم بوده باشند و نسبت پدری و فرزندی داشته باشند

 :رابعا

آیا امکان این امر وجود ندارد که پیامبران الهی دارای درجات مختلف بوده و در یک زمان تعداد زیادی از آنها وجود داشته باشند، و  

 هم زمان هر کدام مشغول به انجام مأموریت خویش باشند؟ 
آری بهتر بود که این هم نوع ما، قبل از آنکه ندانسته وارد چنین ورطه ای شود، عوض چنین اظهار نظر غیر عالمانه، این احتمال را  

می داد که ایراد از جهل خودش باشد؛ و از اهل علم سؤال می کرد تا برایش واضح نمایند، که طبق همان مآخذی که تعداد انبیاء الهی  

بیست و چهار هزار نفر ذکر شده است؛ و برخی از آنها ان شاءالله در قسمت پاسخ صوتی گفته خواهد شد، امر این  در آنها یک صد و 

 :چنین است که



در میان یک صد و بیست و چهار هزار نفر از انبیاء الهی، پنج نفر شامل؛ نوح و ابراهیم و موسی و عیسی و پیامبر خاتم، پیامبران 

 .اولوالعزم و دارای شریعت بوده و خود امام و پیشوا بودند

و در مجموع سیصد و سیزده نفر از آنها پیامبران مرسل بودند که به غیر از اولوالعزم ها که خود پیشوا و امام بودند، بقیه پیرو راه و  

شریعت و گاهی تحت فرمان مستقیم پیامبران پیشوا قرار داشتند؛ مانند لوط که با ابراهیم همزمان و تحت امامت او به سوی آن شهر  

 .فرستاده شد

و دیگران انبیائی در درجات مختلف بوده اند که به شکلی با عالمَ وحی مرتبط و دارای مأموریت های متفاوتی از جانب خداوند می  

شدند، و پیرو راه و شریعت پیامبران پیشوا بودند؛ و ممکن بوده است که تعداد زیادی از آنها در یک زمان در حیطۀ خود مشغول  

 .انجام وظیفۀ خویش باشند

 .لذاست که در مآخذ مشاهده می کنیم که گاهی ظالمین در یک روز حتی تا سیصد نفر از این پیامبران را کشته اند

پس بازهم ببینید که مخالفین حقیقت چقدر دستشان از برهان تهی است، و هرچه که تلاش می کنند که حق را باطل جلوه دهند، در واقع  

 .در جهت نمایش هرچه بیشتر پوچی خویش گام بر می دارند

 


